

- Child fare is applicable for passengers below 12 years old.
Infant fare is applicable for passengers below 2 years old. Infant must share seats with their parent or guardian, otherwise it will be charged at child fare.
92. 儿童票适用于未满12周岁且未满2周岁的旅客。儿童票必须与父母或监护人共享座位，否则将按儿童票收费。
Normal child fare is 75% of applicable normal adult fare of RBDS ZCJAUJDS/PLRYVBEAMHW (FAQ/NVKG not applicable).
Peak period child fare is 75% of applicable normal adult fare plus peak surcharge (Economy and Premium Economy Classes).
93. 儿童票适用于未满12周岁且未满2周岁的旅客。儿童票必须与父母或监护人共享座位，否则将按儿童票收费。
Normal child fare is 75% of applicable normal adult fare of RBDS ZCJAUJDS/PLRYVBEAMHW (FAQ/NVKG not applicable).
Peak period child fare is 75% of applicable normal adult fare plus peak surcharge (Economy and Premium Economy Classes).
94. 儿童票适用于未满12周岁且未满2周岁的旅客。儿童票必须与父母或监护人共享座位，否则将按儿童票收费。
Normal child fare is 75% of applicable normal adult fare of RBDS ZCJAUJDS/PLRYVBEAMHW (FAQ/NVKG not applicable).
Peak period child fare is 75% of applicable normal adult fare plus peak surcharge (Economy and Premium Economy Classes).
95. 儿童票适用于未满12周岁且未满2周岁的旅客。儿童票必须与父母或监护人共享座位，否则将按儿童票收费。
Normal child fare is 75% of applicable normal adult fare of RBDS ZCJAUJDS/PLRYVBEAMHW (FAQ/NVKG not applicable).
Peak period child fare is 75% of applicable normal adult fare plus peak surcharge (Economy and Premium Economy Classes).
96. 儿童票适用于未满12周岁且未满2周岁的旅客。儿童票必须与父母或监护人共享座位，否则将按儿童票收费。
Normal child fare is 75% of applicable normal adult fare of RBDS ZCJAUJDS/PLRYVBEAMHW (FAQ/NVKG not applicable).
Peak period child fare is 75% of applicable normal adult fare plus peak surcharge (Economy and Premium Economy Classes).
97. 儿童票适用于未满12周岁且未满2周岁的旅客。儿童票必须与父母或监护人共享座位，否则将按儿童票收费。
Normal child fare is 75% of applicable normal adult fare of RBDS ZCJAUJDS/PLRYVBEAMHW (FAQ/NVKG not applicable).
Peak period child fare is 75% of applicable normal adult fare plus peak surcharge (Economy and Premium Economy Classes).
98. 儿童票适用于未满12周岁且未满2周岁的旅客。儿童票必须与父母或监护人共享座位，否则将按儿童票收费。
Normal child fare is 75% of applicable normal adult fare of RBDS ZCJAUJDS/PLRYVBEAMHW (FAQ/NVKG not applicable).
Peak period child fare is 75% of applicable normal adult fare plus peak surcharge (Economy and Premium Economy Classes).
99. 儿童票适用于未满12周岁且未满2周岁的旅客。儿童票必须与父母或监护人共享座位，否则将按儿童票收费。
Normal child fare is 75% of applicable normal adult fare of RBDS ZCJAUJDS/PLRYVBEAMHW (FAQ/NVKG not applicable).
Peak period child fare is 75% of applicable normal adult fare plus peak surcharge (Economy and Premium Economy Classes).

10. 学生票及教师行李、具体适用学生票的规则。
Student fare and extra baggage's detail please refer by student fare rules.

11. **GV 税费**
GV Fare
GV/GVAGV 的价格至少 2.4 欧元/成人乘客，要求所有乘客必须同时同行。
GV/GVAGV fares require a minimum of 2.4 € adults respectively. All pass must travel on the same itinerary, on outbound & inbound segments.

12. **返回其他地点**
Return to other points
12.1 对于返回其他地点的航班，票价根据两个地点至目的地的价格，使用 1/2 RT 票价计算法计算。
For return to a different SQ mainland China station, fares will be calculated on 1/2 RT basis of both stations' fare to the destination.
12.2 对于返回香港、台湾、日本和韩国的航班，票价根据两个地点至目的地的价格，使用 1/2 RT 票价计算法计算。
For return to Hong Kong, Taiwan, Japan and Korea, the following surcharges will apply.
Return to N. Asia points: surcharge has to continue to be mutually priced.

目的地	附加费	附加费	附加费
Return to:	Surcharge for Economy/Premium	附加费	附加费
香港 Hong Kong	CNY900	CNY1000	
台湾 Taiwan	CNY1000	CNY2000	
日本 Japan	CNY1000	CNY2000	
韩国 Korea	CNY1000	CNY2000	

13. **行李附加费**
Baggage surcharge
13.1 以下行李附加费适用于以下航线：
Sloper surcharge of CNY500 applies to following itineraries:
前往 LAX 的航班 CHN vv
前往 LAX 的航班 NRT vv
前往 JFK 的航班 FRA vv
前往 LAN 的航班 MAA vv
前往 SFO 的航班 HKG vv
前往 ANK 的航班 DME vv
前往 WLG 的航班 MEL vv

14. **旺季附加费**
Peak period surcharge
14.1 对于从中国大陆出发到 SQ 运营的所有往返航线旺季附加费 (CNY)，基于经济/北美的淡旺季价格。STPLYBEAMHW
Peak period surcharge(CNY) applies to the following periods, based on outbound departure date from SQ mainland China points. Limited to Economy and Premium Economy Class, STPLYBEAMHW
- | 节假日 Peak Period | 出团日期 Outbound dates | 上海北京出发 ex-PVG/PEK | 广州深圳厦门成都重庆出发 ex-CAN/SZX/CGU/FUX/XMN |
|--------------------------|-----------------------|-------------------|-------------------------------------|
| 十一黄金周 Golden Week (2023) | 26 SEP 23 - 03 OCT 23 | 1200 | 800 |

- 14.3 对于从中国大陆出发到 SQ 运营的所有往返航线旺季附加费 (CNY)，基于经济/北美的淡旺季价格。STPLYBEAMHW
Peak period surcharge(CNY) applies to the following periods, based on outbound departure date from SQ mainland China points. Limited to Economy and Premium Economy Class, STPLYBEAMHW
- | 节假日 Peak Period | 出团日期 Outbound dates | 上海北京出发 ex-PVG/PEK | 广州深圳厦门成都重庆出发 ex-CAN/SZX/CGU/FUX/XMN |
|--------------------------|-----------------------|-------------------|-------------------------------------|
| 十一黄金周 Golden Week (2023) | 26 SEP 23 - 03 OCT 23 | 1200 | 800 |

- 14.3 对于从中国大陆出发到 SQ 运营的所有往返航线旺季附加费 (CNY)，基于经济/北美的淡旺季价格。STPLYBEAMHW
Peak period surcharge(CNY) applies to the following periods, based on outbound departure date from SQ mainland China points. Limited to Economy and Premium Economy Class, STPLYBEAMHW
- | 节假日 Peak Period | 出团日期 Outbound dates | 上海北京出发 ex-PVG/PEK | 广州深圳厦门成都重庆出发 ex-CAN/SZX/CGU/FUX/XMN |
|--------------------------|-----------------------|-------------------|-------------------------------------|
| 十一黄金周 Golden Week (2023) | 26 SEP 23 - 03 OCT 23 | 1200 | 800 |

- 14.3 对于从中国大陆出发到 SQ 运营的所有往返航线旺季附加费 (CNY)，基于经济/北美的淡旺季价格。STPLYBEAMHW
Peak period surcharge(CNY) applies to the following periods, based on outbound departure date from SQ mainland China points. Limited to Economy and Premium Economy Class, STPLYBEAMHW
- | 节假日 Peak Period | 出团日期 Outbound dates | 上海北京出发 ex-PVG/PEK | 广州深圳厦门成都重庆出发 ex-CAN/SZX/CGU/FUX/XMN |
|--------------------------|-----------------------|-------------------|-------------------------------------|
| 十一黄金周 Golden Week (2023) | 26 SEP 23 - 03 OCT 23 | 1200 | 800 |

15. **VK 季节性关闭**
Seasonal VK Backout dates
15.1 从中国大陆出发到 SQ 运营的所有往返航线旺季附加费 (CNY)，基于经济/北美的淡旺季价格。STPLYBEAMHW
Peak period surcharge(CNY) applies to the following periods, based on outbound departure date from SQ mainland China points. Limited to Economy and Premium Economy Class, STPLYBEAMHW

16. **VK 季节性关闭**
Seasonal VK Backout dates
16.1 从中国大陆出发到 SQ 运营的所有往返航线旺季附加费 (CNY)，基于经济/北美的淡旺季价格。STPLYBEAMHW
Peak period surcharge(CNY) applies to the following periods, based on outbound departure date from SQ mainland China points. Limited to Economy and Premium Economy Class, STPLYBEAMHW
- | 2023-2024 | 出团日期 Outbound dates | 上海北京出发 ex-PVG/PEK | 广州深圳厦门成都重庆出发 ex-CAN/SZX/CGU/FUX/XMN |
|--------------|-----------------------|-------------------|-------------------------------------|
| 五一假期 (2023) | 26 SEP 23 - 03 OCT 23 | 1200 | 800 |
| 暑期旺季 (2023) | 12 Jul - 29 Aug 23 | 1200 | 800 |
| 十一黄金周 (2023) | 26 Sep - 03 Oct 23 | 1200 | 800 |
| 春节 (2024) | 27 Jan - 29 Feb 24 | 1200 | 800 |

17. **提前预订与票务**
Advance reservations ticketing
17.1 从中国大陆出发到 SQ 运营的所有往返航线旺季附加费 (CNY)，基于经济/北美的淡旺季价格。STPLYBEAMHW
Peak period surcharge(CNY) applies to the following periods, based on outbound departure date from SQ mainland China points. Limited to Economy and Premium Economy Class, STPLYBEAMHW

航线代码	新加坡/深圳/曼谷地区	欧洲地区	北美地区	中东地区	澳洲地区
航线代码	SIN / SEA	WAW	WAA	EUR	AME
最低停留	最低停留 (天) AP				
Z11CNRP / Z11CNOP	3 / -	-	-	-	-
E11CNRP / E11CNOP	3 / -	-	-	-	-
L11CNRP / L11CNOP	30	30	30	30	30
D11CNRP / D11CNOP	14	-	-	-	-
S11CNRP / S11CNOP	3 / -	-	-	-	-
T11CNRP / T11CNOP	3 / -	-	-	-	-
P11CNRP / P11CNOP	30	30	30	-	-
H11CNRP / H11CNOP	30	30	30	30	30
Y11CNRP / Y11CNOP	3 / -	-	-	-	-
B11CNRP / B11CNOP	3 / -	-	-	-	-
V11CNRP / V11CNOP	30	30	30	30	30
K11CNRP / K11CNOP	30	-	-	-	-

18. **最低及最长停留**
Minimum & Maximum Stay
18.1 从中国大陆出发到 SQ 运营的所有往返航线旺季附加费 (CNY)，基于经济/北美的淡旺季价格。STPLYBEAMHW
Peak period surcharge(CNY) applies to the following periods, based on outbound departure date from SQ mainland China points. Limited to Economy and Premium Economy Class, STPLYBEAMHW

航线代码	最低停留 MIN	最长停留 MAX								
A	-	-	1Y	-	1Y	-	1Y	-	1Y	-
B	-	-	1Y	-	1Y	-	1Y	-	1Y	-
C	-	-	1Y	-	1Y	-	1Y	-	1Y	-
D	-	-	3M	-	3M	-	3M	-	3M	-
E	-	-	1M	-	1M	-	1M	-	1M	-
F	-	-	1M	-	1M	-	1M	-	1M	-
G	-	-	3M	-	3M	-	3M	-	3M	-
H	-	-	3M	-	3M	-	3M	-	3M	-
I	-	-	3M	-	3M	-	3M	-	3M	-
J	-	-	3M	-	3M	-	3M	-	3M	-
K	-	-	3M	-	3M	-	3M	-	3M	-
L	-	-	3M	-	3M	-	3M	-	3M	-
M	-	-	3M	-	3M	-	3M	-	3M	-
N	-	-	3M	-	3M	-	3M	-	3M	-
O	-	-	3M	-	3M	-	3M	-	3M	-
P	-	-	3M	-	3M	-	3M	-	3M	-
Q	-	-	3M	-	3M	-	3M	-	3M	-
R	-	-	3M	-	3M	-	3M	-	3M	-
S	-	-	3M	-	3M	-	3M	-	3M	-
T	-	-	3M	-	3M	-	3M	-	3M	-
U	-	-	3M	-	3M	-	3M	-	3M	-
V	-	-	3M	-	3M	-	3M	-	3M	-
W	-	-	3M	-	3M	-	3M	-	3M	-
X	-	-	3M	-	3M	-	3M	-	3M	-
Y	-	-	3M	-	3M	-	3M	-	3M	-
Z	-	-	3M	-	3M	-	3M	-	3M	-

W	-	2M	-	2M	-	2M	-	3M
X	-	1M	-	1M	-	3M	-	1M
Y	-	1M	-	1M	-	3M	-	1M
Z	2D	1M	2D	1M	-	3M	2D	1M
K	2D	1M	2D	1M	-	-	2D	1M

19 ADM 罰金

ADM Penalty

19.1 凡有發行過期票 (ADM) 的代理商須繳收每人港幣 100 元的罰金。
 A additional penalty of CNY 100 is charged for every ADM issued to agent.

** 有關任何條款、條款及限制，請參閱以下所有新航票價。
 Please refer "General Fare Conditions" for clarification. General Fare Conditions apply to all IQ fares.